



● Vadim Pozharskyi

19 June 2015, 6:54 AM



framed Cyprus BoD meeting photo delivery

[Details](#)

To: Hunter Biden, Devon Archer, Cc: Sebastian Momtazi, Katie Dodge

Gents,

Hope, you are well. We had a BoD photo from the previous meeting put into custom-made frame and would love to fedex it to you. Could you kindly tell me where best to send it to? (Rosemont NY and Washington addresses or your house ones)

Looking forward to your feedback!

Best,

Vadym



From: Vadim Pozharskyi <v.pozharskyi.ukraine@g[REDACTED].com>

Date: Jun 19 2015 10:54:06

To: Hunter Biden <hbiden@r[REDACTED].com>, Devon Archer <darcher@r[REDACTED].com>

Cc: Sebastian Momtazi <smomtazi@r[REDACTED].com>, Katie Dodge <kdodge@r[REDACTED].com>

Subject: framed Cyprus BoD meeting photo delivery

Gents,

Hope, you are well. We had a BoD photo from the previous meeting put into custom-made frame and would love to fedex it to you. Could you kindly tell me where best to send it to? (Rosemont NY and Washington addresses or your house ones)

Looking forward to your feedback!

Best,

Vadym

Relevant People Information:

Devon Archer

Devon Archer Biden's ex business partner. Devon Archer was a partner with Hunter Biden and Christopher Heinz in the firm Rosemont Seneca Partners, LLC. Hunter Biden is the son of former Vice President Joe Biden and Christopher Heinz is the stepson of former U.S. Secretary of State John Kerry.



Vadym Pozharskyi

Vadym Pozharskyi is a member of the Board of Directors of the Ukrainian gas company Burisma, of Ukrainian origin.



Reference:

[https://conservapedia.com/Devon Archer](https://conservapedia.com/Devon_Archer)

<http://energysecurityforum.org/esf-council/92-vadympozharskyi>



<v.pozharskyi.ukraine@[REDACTED].com>

日期: 2015 年 6 月 19 日 10:54:06

收件人: 亨特·拜登 <hbiden@[REDACTED].com>,

德文·阿彻 <darcher@[REDACTED].com>

抄送: 塞巴斯蒂安·莫塔齐 <smomtazi@[REDACTED].com>,

凯蒂·道奇 <kdodge@[REDACTED].com>

发件人: 瓦迪姆·波扎尔斯基

主题: 塞浦路斯董事会会议相框照片

诸位先生,

希望你们都很好。我们给上次董事会会议的照片镶嵌了订制的相框, 想用联邦快递发给你们。恳请各位告知邮寄地址? (罗斯蒙特纽约, 华盛顿的地址还是你家里)

期待回复。

良好祝愿,

瓦迪姆

邮件人物介绍/分析:

德文·阿彻

德文·阿彻 拜登的前商业伙伴。 德文·阿彻是亨特·拜登和克里斯托弗·海因茨在罗斯蒙特·塞内卡合伙人有限责任公司的合伙人。亨特·拜登是前副总统乔·拜登的儿子，克里斯托弗·海因茨是美国前国务卿约翰·克里的继子。



瓦迪姆·波扎尔斯基

瓦迪姆·波扎尔斯基是乌克兰天然气公司 Burisma 的董事会成员，乌克兰裔。



參考資料:

https://conservapedia.com/Devon_Archer

<http://energysecurityforum.org/esf-council/92-vadympozharskyi>